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To enroll for new ATM Card/ Business Debit Card, please complete
'Customer's Information', 'ATM Card/ Business Debit Card Enrolment'
and 'Declaration' sections.如需申請自動櫃員機卡／商業扣賬卡，請填寫
「客戶資料」、「自動櫃員機卡／商業扣賬卡登記」及「聲明」部份。

To enroll for TripleAccess, please complete 'Customer's Information',
'TripleAccess Enrolment' and 'Declaration' sections. 如需申請戶口通，
請填寫「客戶資料」、「戶口通登記」及「聲明」部份。

(1) If the prefix of your account number is 801, please select your preferred
branch in 'Other Branch' for card collection.如戶口號碼的首3位為801，請
於其他分行填寫你選擇領取新咭的分行。

(2) If you have an overseas correspondence address 如你的通訊地址在海外:
a. You can collect the new ATM card in an overseas HSBC branch. Please

confirm with the preferred branch if collection service is available and
provide the branch information in details, including branch name,
address, branch staff name and his/her contact number to ensure
the card can be delivered correctly.你可選擇於海外的滙豐分行拎取新
咭。為確保派遞正確，請與你選擇取咭的分行確認能提供取咭服務，並提
供詳細的分行資料，包括分行名稱, 地址及分行職員的姓名及聯絡電話。

b. If you have not provide the collection branch, the card and the PIN will
be sent to your overseas correspondence address by ordinary mail. 如沒
有提供領取地點，新咭及密碼將以平郵寄到你的海外通訊地址。

c. If you wish to receive the new card and PIN by courier, please write
down your request clearly in blank space. 如欲以速遞收取新卡及密碼，
請在空白地方清楚寫上你的指示。

The additional account(s) must be holding the
same company name and business
identification document number of the primary
account. It must be a HKD account.附屬戶口需
與基本戶口持有相同的公司名稱及商業證明文件
號碼，並必需為港元戶口。

Please choose according to your need. If this is
left blank, it will be set as 'Not required'. 請按你的
需要選擇。如不填寫，將設定為不需要。

Business Internet Banking users can logon and go to "Form &
Document Submission Centre", select service type as "ATM Card /
Debit Card and form name as [Apply] ATM Card/ Business Debit
Card / TripleAccess Enrolment Form (For Business Account)", then
upload the scanned copy of the completed and signed form.
商務「網上理財」使用者可於登入後進入「表格及文件遞交中心」，選
擇服務種類為「自動櫃員機卡/ 扣賬卡」及表格名稱為「[申請]自動櫃員
機卡／商業扣賬卡／戶口通登記表格（商業戶口）」，再上傳已填妥及
簽署的表格掃描副本。
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If you wish you add your Company account(s)
with the bank on the existing card, please fill in
this section.如欲在現有卡內加入貴公司其他設於
本行的戶口，請填寫此欄。

The added/ substituted account(s)
must be holding the same company
name and business identification
document number of the primary
account. It must be a HKD account.
加入／代入的戶口需與基本戶口持有
相同的公司名稱及商業證明文件號
碼，並必需為港元戶口。
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